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Plats Plats 

Karin Wester, Amalia Ideborg, Rikard Eliasson, Oscar Johansson, Linn 
Snöström, Emil Funcke och Theres Sysimetsä (adjungerad GS) 
 

 
Närvarande 

 
Ordförande Karin Wester öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 1  
Öppnande av mötet 
 

 
BESLÖT 
att godkänna föredragningslistan 

 

§ 2  
Föredragningslista 

 
BESLÖT  
att välja Linn Snöström till justeringsperson på mötet 

 

§ 3  
Val av 
justeringsperson 

Föregående protokoll har inte justerats, därför bordläggs noteringen. 
 
BESLÖT 
att  bordlägga noteringen av föregående protokoll till nästkommande FS-

möte 
 

§ 4  
Föregående protokoll 

På FS-mötet 04-21 beslutades att lägga ner och göra oss av med fastigheterna 
tillhörande Figeholm. Ärendet är pågående och FS behöver nu ta beslut om 
att säga upp arrendeavtalet och att överlåta fastigheten. Nu har underlaget för  
detta tagits fram och är klart för påskrivning. 
 
BESLÖT 
att godkänna uppsägningen av arrendeavtalet för del av Figeholm 3:2 
att godkänna överlåtandet av scoutlokalen i Figeholm på Sandkulladatan 

till Robin Alsparr 
 

§ 5 
Överlåtelse av 
fastighet 

Förbundsstyrelsen har fått in två ansökningar om att bilda ny scoutkår. En  
ansökan från Magelungen Scoutkår i Farsta, samt en ansökan från Linneryd  
Scoutkår i Linneryd. 
 
BESLÖT 
att godkänna Magelungen Scoutkårs inträde i NSF 
att godkänna Linneryd Scoutkårs inträde i NSF 
 

§ 6 
Nya kårer 

Från kansliet har frågan lyfts kring hur vi använder Vote-IT på  
Förbundsmötet, förbundsstyrelsen förde en diskussion kring hur vi kan  
använda verktyget och hur vi använder det för att få ett bra demokratiskt  
möte. 
 
Förbundsstyrelsen förde en diskussion kring hur vi driver vidare arbetet med  
arbetsplanen, som hela förbundet ska bidra till. Förbundsstyrelsen tror att ett  
större engagemang kommer att komma framåt sommaren, då terminen  
avslutats och medlemmarna får mer tid och engagemang över. 

§7 
Inför FM 
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BESLÖT 
att titta på hur vi kan utöka vårt användande av Vote-IT som ett 

hjälpmedel i den demokratiska processen 
att uppdra åt Amalia och Karin att se över datum för en arbetsdag för 

förslag till FM. 
 

 
BESLÖT 
att uppdra åt Rikard att bestämma boende och plats för mötet i 

Karlskrona 4 – 5 September 
att mötet den 29 Oktober sker i samband med Förbundsmötet i 

Mölnlycke 
 

§ 8 
Kommande FS-möten 

 
Inga övriga frågor 
 

§ 9  
Övriga frågor 

 
Karin Wester avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte. 
 

§ 10 
Mötets avslutande 

 
 
 
Karin Wester   Linn Snöström 
Ordförande   Justerare 


